
Zápis z členské schůze Spolku rodičů a přátel dětí a školy při 1. Základní škole v 
Jindřichově Hradci, konané dne 22. 3. 2023  v budově 1. ZŠ Jindřichův Hradec 

_____________________________________________________________ 

Provedena prezence 

Program: 
1. Zahájení a seznámení s programem členské schůze  
2. Seznámení s výsledky hospodaření spolku 
3. Navýšení členských příspěvků 
4. Finanční podpora žáků 3. a 4. tříd na lyžování ze strany spolku 
5. Střídání učitelů vyučující AJ na druhém stupni 

 
 

1. Členskou schůzi zahájil předseda pan Jan Hořký a seznámil přítomné s programem. Přítomní 

členové se zapsali do prezenční  listiny a doplnili chybějící kontaktní údaje. Prezenční listina je 

přiložena k zápisu. Členská schůze je usnášeníschopná v počtu 11 členů 
 

2. Paní Marešová seznámila členy s výsledky hospodaření. Byly předloženy podklady pro účetní 
uzávěrku, koncový stav na účtu a pokladně k 31. 12. 2022, výkaz zisků a ztrát, rozvaha a 
výsledovka za rok 2022. Přítomní nahlédli do účetních dokladů, účetní uzávěrky a zprávy revizní 
komise. Členské příspěvky za školní rok 2022/2023 ve výši 91.100 Kč byly připsány na účet spolku 
dne 22. 2. 2023. 

a) Zpráva o hospodaření:  

Účetní závěrku za rok 2022 vč. výkazů a daňového přiznání za rok 2022 zpracovala Ing. T. 

Hajdíkova. Daňové přiznání bude podáno elektronicky v řádném termínu prostřednictvím 

datové schránky účetní firmy.  Zprávu o hospodaření společně s komentářem předložila P. 

Marešová.  

Zprávu o hospodaření schválila členská schůze jednomyslně a rozhodla, že ztráta za rok 

2022 ve výši – 33.914 Kč bude uhrazena z rezerv předchozích let. 

 

b) Zpráva revizní komise:  

Zprávu revizní komise za rok 2022 ze dne 20. 2. 2023 zpracovaly M. Plucarová, J. Sobotková, 

E. Zavadilová. Zpráva je přiložena k zápisu. Revizní komise nenašla při kontrole žádné 

nedostatky. Revizní zprávu schválila členská schůze jednomyslně. 

 
3. Členové byli podrobně seznámeni s rozvahou hospodaření spolku. Shodli se zachovat roční 

podporu pro třídní aktivity v hodnotě 200 Kč na žáka. Při současném členském příspěvku 300 Kč 
při studiu jednoho dítěte a 400 Kč při studiu dvou a více dětí je hospodaření spolu trvale ve ztrátě. 
Za rok 2021 činila ztráta – 44.429 Kč, za rok  2022 – 33.914 Kč. Ztráta na rok 2023 se předpokládá 
v podobné výši jako roku loňského. Cílem neziskové organizace, jakou je i SRPDŠ, je udržet nulové 
– vyrovnané hospodaření. Dále byla uvedena skutečnost, že se více než deset let členské 
příspěvky nenavyšovaly. Z výše uvedených důvodů výbor navrhuje navýšit členské příspěvky o 
100 Kč tj. na 400 Kč při studiu jednoho dítěte a 500 Kč při studiu dvou a více dětí. Navýšení 
členských příspěvků bylo jednomyslně členskou schůzí schváleno. 



 
4. Předseda p. Hořký seznámil přítomné s žádostí ředitele školy Ing. Možíše finančně podpořit 

lyžování žáků 3. a 4. tříd na Hradišti v Nové Bystřici v příští lyžařské sezóně. Členská schůze 
probrala tuto možnost. Aktuálně nejsou pro tuto podporu peníze. Toto téma bude projednáno 
na další členské schůzi na podzim, kde dojde k rozhodnutí na základě aktuální finanční situace. 

 
5. Na schůzi byl vznesen dotaz proč není zavedeno dříve přislíbené střídání učitelů vyučujících AJ 

na druhém stupni. Opět bylo poukázáno, že žáci pana učitele Bc. Rileyho neumí gramatiku. 
Samostudium podkladů z Teams nestačí a rodiče si musí najímat doučování, kde je gramatika 
dětem vysvětlena rodilým mluvčím. Pan předseda přislíbil, že se na tento opakovaný dotaz doptá 
vedení školy. 

 
 
 

V Jindřichově Hradci dne 22. března 2023 
 
 
Zapsal: 
Ing. Martin Vávra 
 
 
Ověřil: 
Jan Hořký 
Ing. Petra Marešová 
 

 


